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Protokół Nr XLIII/14 
z sesji Rady Powiatu Słubickiego 

odbytej w dniu 25 marca 2014 roku 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Słubicach 

 

Pkt 1, 2, 3 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Powitanie zaproszonych gości. 
Przedstawienie porządku obrad.   
 

Czterdziestą trzecią w IV kadencji sesję Rady Powiatu Słubickiego otworzyła o godz. 1300 
Przewodnicząca Rady Kazimiera Jakubowska. Poinformowała na podstawie listy obecności,                   
że w sesji uczestniczy 14 radnych, wobec czego stwierdziła prawomocność obrad. Powitała 
zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych mediów i pracowników Starostwa.  
 

Lista obecności radnych, lista zaproszonych gości oraz listy obecności zaproszonych gości, 
pracowników Starostwa, kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych, służb, inspekcji                    
i straży stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  
 

O godz. 1305 na salę przybył radny Sławomir Dudzis i od tej chwili Rada obradowała w składzie       
15-osobowym. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała radnych o uwagi do porządku sesji. 
 
Wicestarosta Słubicki Leopold Owsiak w imieniu Zarządu Powiatu złożył wniosek  
o rozszerzenie porządku obrad, tj. wprowadzenie po pkt 10 dwóch punktów: pkt 10A w brzmieniu: 
„Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Rzepin” i pkt 10B                                 
w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie wizerunku herbu Powiatu 
Słubickiego ” oraz o rozpatrzenie pkt 8 po pkt 10a i 10b jako pkt 10c. 
 
Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady poddała kolejno ww. wnioski pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w trzech odrębnych głosowaniach, jednogłośnie - 15 głosami „za”, przyjęła ww. 
wnioski. 
 

Pkt 4 
Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Powiatu Słubickiego. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi                           
do ww. protokołu, po czym zarządziła głosowania w sprawie jego przyjęcia.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie, 15 głosami „za”, przyjęła protokół z XLII sesji. 
 

Pkt 5 

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji. 
 

Starosta Słubicki Andrzej Bycka przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu                        

w okresie od poprzedniej sesji wraz z prezentacją multimedialną.  
 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu wraz z kalendarium najważniejszych wydarzeń                      

w okresie od poprzedniej sesji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, a wobec braku uwag zamknęła ją i kontynuowała obrady.  

 

O godz. 1415  salę opuścił radny Jan Maślakiewicz i od tej chwili Rada obradowała w składzie                    

14-osobowym. 

 

Pkt 6 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic Gminy Maszewo. 
 

Ww. projekt uchwały w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił Geodeta Powiatowy Grzegorz Majek. 
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Przewodnicząca Rady Kazimiera Jakubowska poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Sfery 
Społecznej i Komisji Budżetowo - Gospodarczej. 
 
Przewodnicząca Komisji Sfery Społecznej Barbara Udziela poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Jan Bohuszko poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i w pierwszej kolejności udzieliła głosu Wójtowi Gminy 
Maszewo.  
 

Wójt Gminy Maszewo Dariusz Jarociński przedstawił pokrótce przyczyny przystąpienia                           
przez ww. Gminę do procedury zmiany granic administracyjnych. Wskazał na brak stosownych 
uzgodnień w 1994 roku podczas odejścia obszaru sołectwa wsi Drzeniów, w wyniku czego budynek 
nr 1 we wsi Chlebów znalazł się geodezyjnie w obrębie wsi Drzeniów Gmina Cybinka,                                     
a administracyjnie we wsi Chlebów Gmina Maszewo. 
 
Radny Ireneusz Woźniak wyraził opinię, że należy uszanować przebieg granic, które zostały 
wyznaczone i nie należy ich zmieniać. 
 
Starosta Słubicki Andrzej Bycka powiedział, że w sprawie zmian granic było prowadzonych wiele 
rozmów na temat rozwiązań tego problemu i podkreślił, że jest to bardzo newralgiczny temat. 
Powiedział, że oddanie części terytoriów Gminie Maszewo wiąże się ze stratami terytorialnymi                   
dla Gminy Cybinka i Powiatu Słubickiego, a także utratą podatków. Dodał, że opinie powiatu nie są 
wiążące i nie przesądzają sprawy. 
 
Sekretarz Gminy Cybinka Dariusz Kuczyński powiedział, że w imieniu swoim jak i Burmistrza 
Cybinki dziękuje za zajęcie takiego stanowiska przez Powiat Słubicki. Dodał, że zostały już 
zakończone konsultacje społeczne w obrębie ewidencyjnym Drzeniów, gdzie również stanowisko 
mieszkańców jest zbieżne ze stanowiskiem Gminy Cybinka i Powiatu Słubickiego. Wyraził  nadzieję, 
że negatywna opinia dotyczącą zmiany granic nie wpłynie na bardzo dobre kontakty istniejące między 
Gminą Cybinka, a Gminą Maszewo. 
 
Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie, 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLIII/235/14 w sprawie wyrażenia 
opinii dotyczącej zmiany granic Gminy Maszewo. 
 
Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
O godz. 1435  salę opuścił Starosta Słubicki Andrzej Bycka i od tej chwili Rada obradowała                         
w składzie 13-osobowym. 
 
Pkt 7 
Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu Słubickiego w sprawie określenia zadań  
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych  
w 2014 roku, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem w imieniu Zarządu Powiatu przedstawiła dyrektor 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Słubicach Anna Gołębiowska.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Sfery Społecznej i Komisji 

Budżetowo - Gospodarczej. 

 

Przewodnicząca Komisji Sfery Społecznej Barbara Udziela poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Jan Bohuszko poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, a wobec braku uwag zamknęła ją i zarządziła 

głosowanie. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie, 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLIII/236/14 w sprawie określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania  osób niepełnosprawnych  

w 2014 roku, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

  

Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

O godz. 1440 na salę powrócił Starosta Słubicki Andrzej Bycka i od tej chwili Rada obradowała                       

w składzie 14-osobowym. 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/213/13 w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Słubickiego na 2014 rok. 

 

Starosta Słubicki Andrzej Bycka przedstawił autopoprawkę do ww. projektu uchwały. Nadmienił,    

że autopoprawkę wnosi się w szczególności z uwagi na propozycję przeznaczenia kwoty 30 tys. zł     

w ramach środków Starostwa jako dotacji dla Gminy Rzepin z przeznaczeniem dla osób 

poszkodowanych w pożarze budynku mieszkalnego w Starościnie.           

 

Następnie projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu 
Skarbnik Powiatu Grażyna Neumann.  
 
O godz. 1445 na salę powrócił członek Zarządu Jan Maślakiewicz i od tej chwili Rada obradowała                 

w składzie 15-osobowym. 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Sfery Społecznej i Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej. 
 
Przewodnicząca Komisji Sfery Społecznej Barbara Udziela poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Jan Bohuszko poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, a wobec braku uwag zamknęła ją i zarządziła 
głosowanie. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie, 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLIII/237/14 zmieniającą uchwałę 
Nr XXXIX/218/13 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słubickiego na rok 2014. 
 

Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/217/13 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Słubickiego na lata 2014 - 2026. 

 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu Skarbnik 
Powiatu Grażyna Neumann.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Sfery Społecznej i Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej. 
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Przewodnicząca Komisji Sfery Społecznej Barbara Udziela poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Jan Bohuszko poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, a wobec braku uwag zamknęła ją i zarządziła 
głosowanie. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie, głosami 15 „za”, podjęła uchwałę Nr XLIII/238/14 zmieniającą uchwałę  
Nr XXXIX/217/13 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słubickiego                      
na lata 2014 - 2026. 
 

Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
O godzinie 1350 Przewodnicząca Rady Kazimiera Jakubowska zarządziła przerwę w celu 
zapoznania się przez Komisję Sfery Społecznej i Komisję Budżetowo - Gospodarczą z projektami 
uchwał przedłożonymi w związku z poszerzeniem porządku obrad. O godzinie 1400  
wznowiła obrady. 
 
Pkt 10a 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Rzepin. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu Skarbnik 
Powiatu Grażyna Neumann.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Sfery Społecznej i Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej. 
 
Przewodnicząca Komisji Sfery Społecznej Barbara Udziela poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Jan Bohuszko poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. Powiedziała, że bardzo popiera tego typu działania 
mające na celu pomoc ludziom pozbawionym dorobku całego życia. Następnie skierowała zapytanie                   
do Skarbnika Powiatu o sposób przekazania pomocy i o cele, na jakie zostaną przeznaczone  
przekazane środki finansowe. 
 
Skarbnik Powiatu Grażyna Neumann odpowiedziała, że środki zostaną przekazane bezpośrednio 
do budżetu Gminy Rzepin i będą zagospodarowane na pomoc pogorzelcom na cele odbudowy 
budynku mieszkalnego, a Powiatowi Słubickiemu zostanie później przekazane stosowne rozliczenie. 
 
Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie, 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLIII/239/14 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Rzepin. 
 
Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 10b 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie wizerunku herbu Powiatu 
Słubickiego. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił naczelnik 
Wydziału Rozwoju Lokalnego, Promocji i Spraw Społecznych Starostwa Sebastian 
Łukaszewicz. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Sfery Społecznej i Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej. 
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Przewodnicząca Komisji Sfery Społecznej Barbara Udziela poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Jan Bohuszko poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Radny Ireneusz Woźniak powiedział, że nie zgadza się z wprowadzaniem do porządku obrad 
uchwał, które nie wymagają natychmiastowego podjęcia i które mogą poczekać do kolejnej sesji. 
Zakwestionował również podpis pod wnioskiem złożony przez trenera drużyny piłkarskiej i zwrócił 
uwagę, że nie wiadomo, czy jest to osoba upoważniona przez Zarząd Klubu. Wyraził opinię,                         
że powinien to być podpis członka Zarządu i z uwagi na te niejasności złożył wniosek formalny                           
o przeniesienie tego punktu na kolejną sesję. 
 
Przewodnicząca Rady poddała ww. wniosek pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu 8 głosami „przeciwnymi” przy 5 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” 
odrzuciła wniosek formalny radnego Ireneusza Woźniaka. 
 
Radny Wiesław Kołosza powiedział, że ma odmienne zdanie niż przedmówca i jest za podjęciem 
ww. uchwały. Dodał, że interesuje się kwestiami flag, w szczególności flagą Powiatu Słubickiego                     
i zapytał, czy symbole powiatu mają jakieś obwarowania dotyczące ich używania. Nadmienił,                       
że  otrzymał od  Wojewody szczegółową instrukcję dotyczącą używania symboli narodowych                        
i zapytał, czy ten opis dotyczy też symboli powiatu. Wystąpił z wnioskiem formalnym o przekazanie 
informacji na temat wymogów związanych z używaniem flagi powiatu, w szczególności,                               
czy  potrzebna jest zgoda i czy istnieje stosowny opis dotyczący używania symboli powiatu.  
 
Radny Wojciech Dereń wyraził opinię, że w omawianym projekcie uchwały powinien znaleźć się opis 
dotyczący sposobu i okoliczności używania herbu powiatu przez sportowców. 
 
Radny Tomasz Pisarek powiedział, że jest za udostępnieniem herbu dla młodzieży, ponieważ                 
klub piłkarski jest czysto sportową działalnością, czego nie można powiedzieć   
o stowarzyszeniu, ubiegającym się w przeszłości o udostępnienie wizerunku symboli powiatu 
Słubickiego, które prowadzi w dużej mierze polityczną działalność i z którego to powodu jego wniosek  
został odrzucony. Dodał również, że noszenie na koszulkach sportowych herbu powiatu uczy 
młodzież poszanowania dla elementów heraldyki, jak i ma aspekt edukacyjny. 
 
Radny Wiesław Kołosza odnosząc się do wypowiedzi radnego Derenia dodał, że dokonanie opisu 
używania symboli jest słuszne i ułatwiłoby ich używanie.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek radnego Kołoszy jest jak najbardziej słuszny i taki 
regulamin dotyczący sposobu używania insygniów powiatu zostanie opracowany. Poprosiła                               
o wypowiedź radcę prawnego. 
 
Radca prawny Starostwa Robert Zubczewski Bogdanow powiedział, że nie ma ustalonych zasad 
udostępniania oraz używania herbu i flagi powiatu, są tylko uchwały ustalające herb i flagę                       
wraz z wytycznymi opisującymi ich wzór, natomiast nie ma zasad ich udostępniania. Dodał, że jest 
przepis ustawy o samorządzie powiatowym stanowiący, że jeżeli takich zasad nie ma,                                
to każdorazowo rada podejmuje decyzję dotyczącą udostępniania insygniów. Nadmieni również,                       
że nic nie stoi na przeszkodzie, aby takie zasady opracować. 
 
Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie. 
 
Rada Powiatu 12 głosami „za” przy 2 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się”, podjęła 
uchwałę Nr XLIII/240/14 w sprawie wyrażenia zgody na używanie wizerunku herbu Powiatu 
Słubickiego. 
 
Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Pkt 10c 
Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji w 2014 roku z budżetu powiatu na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków. 
 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił naczelnik 
Wydziału Rozwoju Lokalnego, Promocji i Spraw Społecznych Starostwa Sebastian 
Łukaszewicz. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Sfery Społecznej i Komisji 

Budżetowo - Gospodarczej. 

 

Przewodnicząca Komisji Sfery Społecznej Barbara Udziela poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Jan Bohuszko poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, a wobec braku uwag zamknęła ją i zarządziła 

głosowanie. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie, 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLIII/241/14 w sprawie przyznania 

dotacji w 2014 roku z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków.  
 

Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Pkt 11 
Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Żabicach za 2013 rok i ocena 

działalności Warsztatu. 
 

Ww. sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej przedstawiła kierownik Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Żabicach Monika Karasińska. 

 

Następnie ocenę działalności ww. Warsztatu przedstawiła dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Słubicach Anna Gołębiowska.  
 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

Radny Ireneusz Woźniak powiedział, że warto inwestować w ludzi niepełnosprawnych,                              

a w szczególności w ich wykształcenie. Dodał, że sam u siebie w zakładzie zatrudnia takich ludzi                      

i jest z ich pracy bardzo zadowolony.  
 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Żabicach Monika Karasińska powiedziała,                                 

że  życzyłaby sobie w powiecie więcej takich pracodawców, którzy chętnie dają szansę na podjęcie 

zatrudnienia ludziom niepełnosprawnym.  

 

Ww. sprawozdanie wraz z oceną stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Pkt 12 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Słubicach za 2013 
rok, w tym sprawozdanie z efektów pracy zespołu ds. pieczy zastępczej. 
 

Ww. sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej przedstawiła dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Słubicach Anna Gołębiowska.  
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, a wobec braku uwag zamknęła ją. 
 
Ww. sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Pkt 13 
Sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Słubicach za 2013 rok. 
 
Ww. sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej przedstawił dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych w Słubicach Jan Stachowiak. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca rady Małgorzata Jodlińska - Puziuk powiedziała, że sołtys wsi Sienno 
poinformował ją, że w zeszłym roku złożył wniosek do Starostwa o wyremontowanie drogi Sienno – 
Ośno Lubuskie i dostał pisemne zapewnienie, że w tym roku zostanie to wykonane. W związku z tym 
zapytała dyrektora Stachowiaka, na jakim etapie jest procedura w tej sprawie. 
 
Dyrektor Stachowiak powiedział, że sołtys dostał pismo z informacją, iż Zarząd Dróg Powiatowych 
będzie próbował pozyskać środki zewnętrzne na remont, ponieważ powiatu ze środków własnych               
nie stać na tak dużą inwestycję. Nadmienił, że roboty utrzymaniowe na tym odcinku drogi                               
są wykonywane na bieżąco.  
 
Radny Ireneusz Woźniak powiedział o złym stanie drogi na odcinku Nowe Biskupice – Sułów. Dodał, 
że ostatnio jadąc tą drogą zauważył, że mieszkańcy zaczęli łatać dziury gruntem z pola i wysypywać 
go na zakręcie. Zwrócił się do Starosty o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich                        
w Zielonej Górze w sprawie remontu tej drogi. Podkreślił, że stan drogi powoduje duże ryzyko                          
i na tym odcinku może dojść do tragicznego wypadku. 
 
Ww. sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Pkt 14 
Sprawozdanie z realizacji w 2013 r. programu współpracy powiatu słubickiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia                 
2013 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 
 
Ww. sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej przedstawił naczelnik Wydziału Rozwoju 
Lokalnego, Promocji i Spraw Społecznych Starostwa Sebastian Łukaszewicz. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. Powiedziała, że Wydział Rozwoju Lokalnego, Promocji                   
i Spraw Społecznych Starostwa bardzo dobrze wykonuje swoja pracę, a naczelnik wraz  
z pracownikami są bardzo otwarci i pomocni oraz wkładają dużo pracy, aby organizacje pozarządowe 
w naszym powiecie czuły się bardzo dobrze.   
 
Ww. sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 15 
Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu Słubickiego dotycząca pracy Rady. 
 
Przewodnicząca Rady skierowała apel do wszystkich radych, aby każdy w ramach swoich 
możliwości włączył się w pomoc dla pogorzelców, który stracili cały dorobek życia w pożarze budynku 
mieszkalnego w Starościnie. Następnie przypomniała o obowiązku złożenia do 30 kwietnia 
oświadczeń majątkowych. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Jodlińska - Puziuk poinformowała zgromadzonych,                   
że Przewodniczącą Rady Kazimiera Jakubowska z rąk Przewodniczącego SLD Leszka Millera 
otrzymała honorowego stalowego goździka za aktywność społeczną i polityczną w samorządzie, 
długoletnie kierowanie forum równych szans i praw kobiet SLD, animowanie i rozwijanie działań                  
na rzecz kobiet i wzmacnianie ich pozycji w SLD. 
 
Starosta serdecznie pogratulował wyróżnienia życząc kolejnych tak prestiżowych nagród. Dodał,                   
że ta nagroda bardzo zasłużenie trafiła na ręce Przewodniczącej Rady, gdyż w swej pracy wykazuje 
się ona ogromnym zaangażowaniem i z sercem wypełnia każde powierzone jej zadanie, a także 
sama z własnej inicjatywy wyznacza sobie cele, do których dąży, aby je w pełni zrealizować. 
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Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za pomoc w wykonywaniu swojej pracy, a także                         
za krytykę, gdyż konstruktywna krytyka również pomaga w wypełnianiu założonych zadań. Dodała,      
że ludzie polityki powinni kierować się przesłaniem, aby działać na rzecz drugiego człowieka. 
Podkreśliła również, że z wielką dumą może reprezentować Powiat Słubicki, w każdym miejscu,                    
w którym występuje.  
 
Pkt 16 
Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radny Ireneusz Woźniak powiedział, że podczas sesji zadzwonił do niego redaktor jednej z gazet                  
i zapytał go o opinię na temat zarzutów postawionych jednej z księgowych Zespołu Ekonomiczno – 
Administracyjnego Szkół w Słubicach. Dodał, że również dyrektorzy szkół powiatowych mają  
postawione zarzuty, a jego zdaniem nie powinni ich otrzymać, ponieważ zostało to spowodowane            
złą decyzją obecnych władz i ich uporem przy zatrzymaniu niektórych ludzi, którzy ewidentnie 
szkodzili oświacie. Podkreślił, że sytuacja ta źle wpływa na wizerunek i postrzeganie szkolnictwa 
przez młodych ludzi. 
 
Członek Zarządu Sławomir Dudzis powiedział, że nie będzie tego komentował do czasu  
wyjaśnienia sytuacji. Podkreślił, że są to na razie oskarżenia i nie zapadły jeszcze żadne wyroki,                   
a jego zdaniem wyroki w stosunku do dyrektorów jednostek oświatowych nie zapadną,  ponieważ                 
w postępowaniu zostanie to wyjaśnione i zostaną oni uniewinnieni. Dodał również, że jeżeli popełnili 
jakieś błędy, to na pewno nie przyniosły one żadnych szkód. Następnie pochwalił całą kadrę 
nauczycielską za ich postawę i trud włożony w wykonywanie swojej pracy. Powiedział, że dostał list 
gratulacyjny od Wojewody Lubuskiego podpisany z upoważnienia przez Lubuskiego Kuratora Oświaty 
z prośbą  o podzielenie się dobrymi praktykami oraz metodami nauczania. Dodał również, że obecnie  
w słubickich jednostkach powiatowych prowadzone są duże inwestycje mające na celu poprawę 
standardów nauczania, m.in. we wrześniu zakończy się projekt, dzięki któremu powstaną jedne  
z najnowocześniejszych w województwie lubuskim pracownie do przeprowadzania egzaminów 
zawodowych. Nadmienił ponadto, że od ubiegłego roku rodzice dzieci niepełnosprawnych mogą 
korzystać z pracowni wczesnego wspomagania zarówno w Specjalnym Ośrodku Szkolno - 
Wychowawczym w Słubicach jak i w Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Słubicach i dzięki 
temu nie muszą już jeździć do Zielonej Góry czy Gorzowa Wlkp. Dodał również, że ma nadzieję,                 
że od września br. powstanie już przedszkole dla dzieci niepełnosprawnych, którego utworzenie nie 
doszło do skutku w roku ubiegłym z powodu braków środków finansowych. Kończąc powiedział,                  
że przykre jest to, iż oświata powiatowa jest postrzegana jedynie przez pryzmat zarzutów i oskarżeń,   
a nie ich osiągnięć. 
 
Radny Ireneusz Woźniak powiedział, że jego przedmówca nie zdaje sobie sprawy z powagi sytuacji, 
gdyż przez postawione zarzuty także on - jako szef firmy - ma również z tego tytułu problemy, 
ponieważ jest oceniany jako przedstawiciel powiatu. 
 
Starosta odnosząc się do wypowiedzi radnego Woźniaka powiedział, że po oddzieleniu polityki                    
i różnych negatywnych nacisków na oświatę w powiecie, postrzeganie jej przez ludzi z zewnątrz                     
jest bardzo dobre. Dodał, że skoro do powiatu przyjeżdża Marszałek Województwa Lubuskiego, 
przyjeżdża delegacja z Niemiec, są spotkania z komisją do spraw rozwoju międzynarodowego                       
z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego i nikt nie ma zastrzeżeń, to postrzeganie powiatu jest dobre. 
Stwierdził, że należy podchodzić rozsądnie do sprawy i nie poddawać się naciskom ludzi, którzy źle 
życzą powiatowi. 
 
Radna Mirosława Jankowska poprosiła, aby w gazecie powiatowej zamieścić informację odnośnie 
sprzedaży linii kolejowej. Dodała, że jest to ważna sprzedaż i powinien ukazać się artykuł, w którym 
będą podane szczegółowe informacje, m.in. jaka była wycena, kto kupił, jak zostało sprzedane itp., 
gdyż ludzi ta sprzedaż bardzo interesuje. 
Następnie skierowała pytanie do naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
Starostwa. Powiedziała, że we wsi Sądów spadły na drogę dwa drzewa - duże kasztanowce i jedno               
z nich omal nie zabiło dziecka. Dodała, że pół roku temu było to zgłaszane do Gminy, gdyż jest to 
droga gminna, a Gmina twierdzi, że od pół roku nie ma zgody Wydziału Ochrony Środowiska                       
w Starostwie odnośnie wycięcia tych drzew. Poprosiła o wyjaśnienie tej sytuacji.   
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Pkt 17 
Zamknięcie sesji.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady o godz. 1545 zamknęła                
XLIII sesję Rady Powiatu Słubickiego.  
  
 
 
Sporządziła:  
  
Joanna Lipińska                    Przewodnicząca 
               Rady Powiatu Słubickiego 
podinsp. ds. obsługi Rady Powiatu                    
                                                        Kazimiera Jakubowska  


